
Školská rada Obchodní akademie, Plzeň, náměstí T.G.Masaryka 13 

Zápis z jednání dne 18. října 2011 

Přítomni: Ing. L. Brabec, M. Dolejšová, Mgr. P. Taušek; P. Vyleta 

 jako host Mgr. M. Skuhravý  

Omluveni:  M. Hurdová, JUDr. D. Sedláček 

 Byla schválena „Výroční zpráva OA Plzeň za školní rok 2010/11“, kromě povinných 

adresátů bude zveřejněna na webu školy. 

 Ředitel školy Mgr. M. Skuhravý připomněl členům rady výborné výsledky maturitních 

zkoušek (ve společné části maturitní zkoušky jsme se v rámci Plzeňského kraje umístili 

na 2. místě mezi středními odbornými školami, v rámci celé republiky na 9. místě)  

 Dále ředitel školy informoval členy rady o hospodaření školy a o neshodách s Českou 

školní inspekcí. 

 Předseda rady L. Brabec poděkoval na závěr všem členům rady za práci – končí tříleté 

funkční období školské rady. 

Zapsal: Luboš Brabec 


